
Schriftelijke vraag van Sonia Van Laere, provincieraadslid, aan de deputatie van Vlaams-
Brabant 
Over de huurgelden van de provincie 

 
Beste, 
 
Op 1 oktober stelde ik een mondelinge vraag naar de huurkosten van de provincie om voor 
een evenement het Museum M in Leuven af te huren. Naar aanleiding van deze vraag had ik 
graag een volledig overzicht gekregen op deze materie. 
 
Vandaar graag een antwoord op volgende vragen: 
 

1. Hoeveel inkomsten had de provincie in 2011 en 2012 uit het verhuren van 
accomodatie in het provinciehuis? 

2. Hoeveel uitgaven had de provincie in 2011 en 2012 om accommodatie te huren 
buiten het provinciehuis? 

 


